
Afd. bestyrelsesmøde afholdt den 9. februar 2017.  

 

Deltagere: Karsten Brandt, Anita, Per, Otto og Thorben. 

 

Karsten oplyste at regnskabet for 2016 ikke er endelig afsluttet, men at det 

ser ikke dårligt ud. 

På konto 115 (vvs, køleskabe, komfurer m.m.) var der budgetteret med 

175.000 kr. og det har vi overskredet med 20.000 kr. Til gengæld var der 

budgetteret med 140.000 kr. til vaskeriet og her er der kun brugt 92.000 kr. 

 

Til legeplads redskaber er der afsat 20.000 kr.. Inspektøren forhandler med 

relevante firmaer om et aktivitetstårn. 

 

Der er bestilt nyt betalingsanlæg til vaskeriet. 

Opstår der problemer med vaskeanlægget, kontakt da varmemesteren. 

Vi må henstille til beboerne at de under ingen omstændigheder selv 

forsøger at reparere og dermed øver hærværk ved anlægget. 

 

Der er bestilt 2 skilte med teksten ”cykel-/knallertkørsel ikke tilladt” til 

opsætning ved hver ende af blokken (Ørbækvej og Kobberbæksvej). 

Det skilt renovationsbilen kørte ind i for et par år siden, bliver erstattet. 

 

Plateauet ved fyrrum mangler lige ”det sidste”, Karsten foreslog at lægge 

træ på, så det bliver en form for terrasse. 

 



Vi har fået vores bænk retur. Varmemesteren har sørget for at den er blevet 

malet. Den opbevares i kælderen indtil foråret. 

 

Da formanden skriver/kopierer rigtigt meget vedr. afdelingen på sin 

private printer, blev der givet tilladelse til at hun får betalt printerpatroner 

2 gange om året. Skulle der opstå yderligere behov, aftales det med den 

øvrige bestyrelse. 

 

Afdelingsbestyrelsen 

 

 

I barnevognsrummet under nr. 1, er der opbevaret skabe til de lejligheder 

der ikke ønskede at få dem sat op, ved renoveringen.  

Efter bestyrelsesmødet opdagede vi at der er forsvundet 2 skabsmoduler og 

3 skabslåger. Da det er begrænset hvem der har nøgle til rummet har vi 

bedt om at få det politianmeldt. På nuværende tidspunkt, ved vi ikke om 

der er sket mere i sagen. 


